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Vyjádření předsedy představenstva Karla Poborského ke včerejšímu 

zápasu s FC Viktoria Plzeň 
 

Jako předseda představenstva SK Dynamo České Budějovice musím za náš klub vyjádřit 

hluboké znepokojení nad včerejším výkonem rozhodčích v našem televizním zápase 

s Viktorií Plzeň. Druhý a třetí gól byly podle mého názoru skutečně neregulérní, ale 

během celého zápasu bychom našli i další situace, které byly posouzeny sporně.  

 

V žádném případě nechceme vytvářet nějaký hon na rozhodčí a podávat stížnosti. Jsem 

přesvědčen, že to plně spadá do dikce komice rozhodčích a její předsedkyně paní Dagmar 

Damkové, ve kterou máme jako klub plnou důvěru, a která doposud posuzovala výkony 

rozhodčích velmi dobře.  

 

V každém případě musíme být ale také sebekritičtí a přiznat si, že výkon našeho týmu 

nebyl dobrý a utkání jsme si prohráli především sami. Tímto se budeme určitě také 

zabývat a přijmeme taková opatření, abychom podobný výkon již nezopakovali a 

v nedělním domácím zápase s Hradcem Králové výkonem potěšili naše fanoušky a udělali 

další významný krok k záchraně klubu.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Karel Poborský 

Předseda představenstva 
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